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شصت و دومین جلسه شورای گفتگو دولت و بخش خصوصی اصفهان برگزار شد

شصت و دومین جلسه شورای گفتگو دولت و بخش خصوصی استان اصفهان به ریاست معاون اقتصادی استاندار در

اتاق بازرگانی اصفهان برگزار شد

سید عبدالوهاب سهل آبادی رییس اتاق بازرگان اصفهان در ابتدای این جلسه ی خواستار توجه واقعی به نظرات بخش خصوصی از سوی دولت شد و گفت:نباید حمایت از بخش

خصوصی فقط در حرف و شعار خلاصه شود.

وی شرایط اقتصادی کشور را نیاز به وفاق بیشتر دولت و بخش خصوصی دانست و گفت:برای عبور از بحران اقتصادی پیش رو هم افزایی دولت و مردم و حاکمیت باید بیش از

پیش باشد.

کنسرسیوم صادراتی سنگ استان اصفهان تشکیل شود

سهل آبادی با اشاره به تجربه ناموفق تشکیل کنسرسیوم صادراتی سنگ اصفهان خواستار تشکیل کنسرسیوم جدیدی با حضور صادرکندگان و تولید کنندگان سنگ شد و گفت:در

شرایط کنونی صادرات سنگ می تواند ارز آوری قابل توجهی برای کشور داشته باشد.

قرار دادن واحدهای تولیدی صنفی سنگ،آجر و بلوک در قالب واحدهای صنعتی

وی با اشاره به تعریف واحد صنفی از واحد صنعتی در بخش سنگ ،آجر و بلوک گفت:متاسفانه با وجود نص صریح قانون بسیاری از واحدهای تولیدی صنفی که از واحدهای

صنعتی بزرگترند در قالب اتحادیه صنفی مسایل خود را دنبال می کنند و در این در حالیست که این واحدها باید در شمول واحدهای صنعتی قرار گیرند.

رییس اتاق بازرگانی اصفهان تاکید کرد:این واحدها برای توافق مالیاتی صنفی و ننوشتن دفاتر مالی و همچنین فعالیت تولیدی در درون شهر خود را در شمول واحدهای صنفی قرار

دادند.

تمدید دفترچه تامین اجتماعی کارگران بر اساس قانون باید انجام گیرد

سهل آبادی در بخش دیگری از سخنان خود با انتقاد از رویکرد رییس سازمان تامین اجتماعی کشور در برخورد دو گانه با بخش خصوصی و ادارات کل استان ها گفت:تمدید

دفترچه واحدهای تولیدی که لیست بیمه ارایه می کنند بایستی انجام گیرد ولی متاسفانه شاهد رفتار دوگانه این سازمان هستیم.

وی تاکید کرد:حق نیست که کارگری که چند ماه حقوق نگرفته دفترچه تامین اجتماعی اش برای دریافت خدمات درمانی تمدید نشود .

وی تاکید کرد:در شریط جنگ اقتصادی نباید سرداران این جنگ که همانا تولید کنندگان هستند را حمایت نکنیم.

درگاه سرمایه گذاری استانداری اصفهان یک ثانیه وقت سرمایه گذاران را تلف نخواهد کرد

محمدعلی شجاعی معاون هماهنگی امور اقتصادی و توسعه ی منابع استانداری اصفهان در این جلسه با اشاره به رونمایی برند شهری اصفهان با حضور معاون اول رییس جمهور

گفت:برند شهری اصفهان یک گام استان را در تمامی بخش ها جلوتر از سایر استان ها به پیش برد.

وی با اشاره به راه اندازی درگاه سرمایه گذاری استانداری اصفهان گفت:تمامی مجوزهای مورد نیاز برای سرمایه گذاران در هنگام ثبت نام صادر می شود و سرمایه گذاران ثانیه ایی

برای دریافت مجوز از سازمان های مسوول صرف نخواهند کرد.

وی از پیگیری استانداری اصفهان در رابطه به مسایل تامین اجتماعی واحدهای تولیدی خبر داد و گفت:جلساتی با مدیرکل تامین اجتماعی برای حل این مسایل در استانداری

برگزار خواهد شد.

اصفهان نیازمند نمایشگاه دائمی سنگ است

ناصر موسوی لارگانی رییس مجمع نمایندگان مجلس شورای اسلامی در این جلسه گفت: قانون تامین اجتماعی با توجه به استفساریه سال 90 همچنان به طور کامل اجرا نمی

شود و لازم است دولت و مجلس نظارت دقیقتری بر اجرای آن داشته باشند.

وی با اشاره به ظرفیت بالای صنعت سنگ در استان اصفهان گفت:ایجاد یک نمایشگاه دائمی بین المللی سنگ می تواند به توان افزایی این بخش کمک کند.

محمود تولایی رییس اتاق بازرگانی کاشان در این جلسه گفت:تفکیک صنف از صنعت بایستی با کارشناسی دقیق و اتخاذ تصمیم جامع انجام شود تا از پیامدهای آن جلوگیری

شود.

اسرافیل احمدیه رییس سازمان صنعت،معدن و تجارت استان اصفهان در این جلسه گفت:معیار مشخص برای تفکیک واحد صنفی تولیدی و واحد تولیدی صنعتی در قانون

نیست و ظرفیت تولید مشخص نشده است.

رضا احمدی رییس انجمن سنگ استان اصفهان در این جلسه گفت: 2050 واحد سنگ بری در استان اصفهان مشغول فعالیت است که 1100 واحد دارای پروانه صنعتی از

سازمان صنعت،معدن و تجارت است و حدود یک هزار واحد از اتحادیه صنفی مجوز فعالیت دارند .

محمد اطرج رییس سازمان نظام صنفی رایانه ای استان اصفهان در این جلسه خواستار بکارگیری مشاوران فناوری اطلاعات در سازمان های دولتی شد و گفت:بسیاری از اختلاف

های شرکت های رایانه ایی با سازمان های دولتی ناشی از نبود مشاور خبره و توانمند فناوری اطلاعات در این سازمان هاست .

جعفر مطلب زاده رییس اداره کل ارتباطات و فناوری اطلاعات استان اصفهان در این جلسه از رونمایی پرتال جامع خدمات دولتی ISFAHAN.IRAN.GOV.IR خبر داد و گفت:در

این پرتال شهروندان استان می توانند 527 خدمت سازمان دولتی را در یک سامانه و به صورت متمرکز انجام دهند.
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